
1 
 

 
PROTOKÓŁ NR 0012.4.3.2023 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 
 i Samorządu Terytorialnego  

w dniu 21 marca 2023r. 
 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12.00 – 13:00. 
 
W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
zgodnie  z załączonymi listami obecności.  
 
 
Porządek obrad: 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Pomoc miasta dla Ukrainy realizowana przez Straż Miejską. 

 
4.  Sprawy bieżące: 
 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2023 rok, 
 

 Odpowiedź na wnioski Komisji z dnia 14 lutego 2023r. 

 
4. Wolne głosy i wnioski. 

 
6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 14 lutego 2023r. 
 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
 
Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Tadeusz Markiewicz – Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad.2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto przez aklamację. 
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Ad.3. 
Pomoc miasta dla Ukrainy realizowana przez Straż Miejską. 
 
Grzegorz Osóbka Komendant Straży Miejskiej przedstawił i omówił prezentację 
przedstawiającą pomoc dla obywateli Ukrainy realizowaną przez Straż Miejską.  
 
Prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Nasze społeczeństwo zdało egzamin, samorząd również zaangażował się tym, 
czym mógł, jakie narzędzia posiadał, wszystko co było możliwe zrobiono w tej 
sprawie, nadal się robi.  
 
Urszula Sobik 
Czy były konflikty pomiędzy Ukraińcami a naszymi mieszkańcami? 
 
Grzegorz Osóbka 
Nie było zapytań ze strony Policji na temat osób z Ukrainy przebywających                  
w naszych punktach w związku z czymś nagannych. Konflikty były wewnętrznie 
w grupach, był konflikt obywateli Ukraińskich pochodzenia Romskiego, ze 
względu na wszczynanie wewnętrznych konfliktów. Gdy ta grupa opuściła miasto, 
był spokój i nie dotarły do mnie dalsze sygnały o agresji.  
 
Andrzej Matusiak 
W tamtym roku zwracałem się do państwa o to, że zaprosiliśmy szachistów  
z Ukrainy, 8 osób, państwo nas w niczym nie wsparli, czy w tym roku możemy 
liczyć na wsparcie? Chodzi o to, że zapraszamy dzieci z Borszczowa, naszego 
miasta partnerskiego, warto byłoby pomóc. Poradziliśmy sobie prywatnie, lecz 
uważam, że miasto powinno się zaangażować, a nie było tego.  
Pan Piotr Szereda wspólnie ze społecznością Spółdzielni Mieszkaniowej Jas-Mos 
 i z radnymi z Klubu Prawa i Sprawiedliwości i Klubem Szachowym 
zorganizowaliśmy w tym okresie sześć mieszkań, gdzie ściągnęliśmy sześć rodzin 
związanych z szachami, wszyscy prawie pracownicy Spółdzielni zaangażowali się 
w to, osoby otrzymały mieszkania, odnowione, wyposażone, do tej pory 
pomagamy tym rodzinom. Dwie rodziny zadomowiły się w naszym mieście, 
pracują.  
 
Robert Cichowicz 
Takie działania również prowadziliśmy w tamtym roku, kilka osób skierowałem do 
naszych jednostek w celu znalezienia pracy. W pomoc Ukraińcom oprócz  
Zarządzania Kryzysowego do tej pory zaangażowany jest Urząd Miasta  
i jednostki o OPS nie wspomnę. Nasze procedury, cały system, zostały trafnie 
opracowane, pokryły się później z wytycznymi Ministerstwa czy Wojewody. 
Wydziały Urzędu Miasta- PSM, Budżetu, który przekazuje środki, wszyscy 
pracownicy są zaangażowani. Trzeba podziękować pracownikom Straży Miejskiej, 
OPS-u, PSM-u i inne, którzy w cichy sposób cały czas uczestniczą w tym 
procederze, aby cały system mógł funkcjonować. Odnośnie szachistów to jak jest 
taka możliwość to zawsze jesteśmy chętni do pomocy, poproszę o złożenie pisma 
odpowiednio wcześniej i jak będzie możliwość to chętnie pomożemy, jednak tu 
jest kwestia lokalowa.  
 
Andrzej Matusiak 
Impreza jest w Ustroniu. 
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Robert Cichowicz  
To komplikuje sytuację, jak mamy płacić za pobyt w Ustroniu. 
 
Jarosław Potępa 
11 wysłanych konwojów, łącznie ponad 20 busów pełnych,  
nie wspierali nas pracownicy Spółdzielni, były to nasze zbiórki, nasze 
oszczędności. Kiedy pytamy się co robi jeszcze miasto, to jest kwestia większości 
wydziałów i jednostek organizacyjnych, świetną współpracę udało się nam 
nawiązać z dyrektorem PUP, udało się nam znaleźć pracę dla stażysty                          
w przedszkolu. Tych działań było dużo, także pomoc w znalezieniu niedrogiego 
tłumacza dla lekarza. 
 
Tadeusz Markiewicz 
Dużo pomocy okazaliśmy, zarówno instytucjonalnej jak i ze strony społeczności 
lokalnej. 
 
Urszula Sobik 
Na hasło „Pomoc dla Ukrainy” otrzymaliśmy słoiki, przyprawy, gotowaliśmy 
pożywienie na front. Hasło to, otwierało dużo drzwi do pomocy. 

 
Ad.4. 
Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2023 rok 
 
Projekt uchwały uzasadnił Skarbnik Miasta – Dariusz Holesz. 
 
Urszula Sobik 
Kiedy zostanie rozwiązany problem z projektem chodnika na ulicy Powstańców? 
To trwa 3,5 roku już.  
 
Robert Cichowicz 
Trwa 3,5 roku z powodów obiektywnych, jest rozwiązywana umowa                             
z wykonawcą, formalności trwają w celu zgłoszenia roszczeń wobec tego pana, 
będzie na nowo wykonany przetarg. 
 
Urszula Sobik 
Jest to bardzo ruchliwa i niebezpieczna ulica w mieście ze względu na Strefę. Czy 
jest szansa, że w tym roku będzie ogłoszony przetarg na to zadanie? 
 
Robert Cichowicz 
Na pewno tak.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 5 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
 
 Odpowiedź na wnioski Komisji z dnia 14 lutego 2023r. 
 
Komisja przyjęła do wiadomości. 
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Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Tadeusz Markiewicz 
Na Komisji będziemy mieć temat klasy mundurowe. 
 
Jarosław Potępa 
Obecny okres jest bardzo gorący, po maturach majowych będzie najlepszy czas.  
 
Ad.6. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 14 lutego 2023r. 
 
Protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie. 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk                   

 
Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa Publicznego 
 i Samorządu Terytorialnego  

 
Tadeusz Markiewicz 


